



Dear members,

According to the mandate given at the EGA from October 2017 in Budapest, the Advisory Board acts as the Nomination Committee to develop the list of candidates for the May 2019 CPLoL Board elections. Currently, we are soliciting nominations for the Board positions as stated in the PLAN:

- Chair of the Board
- Board Member for Communication and Engagement with Professional Associations and European Partnerships
- Board Member for Professional and Scientific based Standards
- Board Member for Professional Education
- Treasurer

Member countries will nominate representatives of their association according to their individual skill sets to match the profiles (description of duties) provided by CPLoL. The final list of candidates will be determined by the Nominating Committee depending on the number of applicants and skill set per position.

Nominations should be submitted by **December 21, 2018** to:

[nominations@cplol.eu](mailto:nominations@cplol.eu)

Each nomination should be accompanied by a brief 250 words biographical statement and should address the following key elements:

- Name and Board position requesting consideration
- Current professional position, affiliation and credentials
- Motivation and vision for serving on the Board
- Experiences and skills that make the person an appropriate candidate for the specific position

Please note that the working language at the Board is English.

With our Best Regards,

The Advisory Board;  
Fofi Constantinidou  
Bauke Leijenaar  
Heike Münch



Chers membres,

Selon le mandat attribué lors de l'AGE d'octobre 2017 à Budapest le „Advisory Board“ du CPLoL fonctionne en tant que comité de nomination pour le premier mandat des membres du futur comité de direction (Board).

Le processus de sollicitation de nominations est donc en route pour les postes prévus au sein du Comité selon le PLAN :

- Président
- Membre du Comité pour la communication et le lien avec les associations partenaires professionnelles et européennes
- Membre du Comité pour les standards professionnels et scientifiques
- Membre du Comité pour la formation professionnelle
- Trésorier

Les pays membres nommeront des représentants de leurs associations selon leurs compétences individuelles afin de correspondre aux profils établis par le CPLoL. Le Comité de Nomination établira la liste finale selon le nombre de candidats et les compétences pour les divers postes.

Les nominations sont à envoyer jusqu'au **21 décembre 2018** à l'adresse :

[nominations@cplol.eu](mailto:nominations@cplol.eu)

Chaque proposition de nomination sera accompagnée d'une lettre de motivation biographique de 250 mots, incluant les éléments clés suivants :

- Noms et position considérée au sein du comité (Board)
- Situation professionnelle actuelle, affiliation et lettre de créance
- Motivation and vision pour l'engagement au sein du comité (Board)
- Expériences and compétences faisant de la personne un/e candidat/e approprié/e

Veuillez noter que la langue de travail pour le Board est l'anglais.

Avec nos meilleures salutations,

Les membres du Advisory Board :  
Fofi Constantinidou  
Bauke Leijenaar  
Heike Münch